
PROTOKÓŁ NR 2/2022 
z posiedzenia Komisji Gospodarki przeprowadzonego w trybie zdalnym 

w dniu 15.02.2022 r.  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Koncepcja rozwoju sieci kanalizacji sanitarnej w Mieście. 

2. Realizacja wniosków Komisji za IV kwartał 2021 r. 

3.  Opiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu  
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, 

b) w sprawie zmiany Uchwały nr IX/1/2017 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 31 sierpnia 2017 r. 
w sprawie przyjęcia do realizacji "Koncepcji programowo-przestrzennej wskazującej docelowy 
zasięg systemu kanalizacji sanitarnej w Bieruniu", 

c) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomościach 
położonych w Bieruniu w rejonie ul. Mikołaja, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Bieruń. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu nr 1/2022 z posiedzenia Komisji Gospodarki z dnia 18.01.2022 r. 

 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Świerkosz otworzył posiedzenie komisji, które w związku ze stanem 
epidemii oraz stosownie do zapisów art. 15 zzx ust. 3 ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy 
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-
19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych 
ustaw, odbyło się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft 
Teams. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność podejmowanych stanowisk, wniosków, 
opinii Komisji. Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w posiedzeniu. 
  
 
Ad 1 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus przedstawił temat „Koncepcji rozwoju 
sieci kanalizacji sanitarnej w Mieście” a jego uzupełnienia dokonał Zastępca Burmistrza Sebastian 
Macioł. 
 
Przewodniczący Komisji odniósł się do częstych awarii oraz stwierdzenia „do wymiany” sieci 
kanalizacyjnej na osiedlu Chemików w rejonie budynku nr 45 obok Domu Kultury „Gama” oraz budynku 
nr 51. 
Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Krzysztof Wilk oraz Dyrektor Pionu 
Technicznego Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Jerzy Olek udzielili 
szczegółowych wyjaśnień. 
 
W czasie dyskusji głos zabrali Radni: Walenty Magiera, Stanisław Jurecki, Damian Gerycki, Natalia 
Grosman, Marcin Nyga, Krystyna Wróbel którzy m. in. poruszyli kwestie uwzględnienia rejonu  
ul. Widokowej, ul. Ustronnej, ul. Gościnnej w planowanych projektach ul. Lipcowej i ul. Bijasowickiej, 
kanalizacji na ul. Granitowej, remontu nawierzchni przy sklepie Lewiatan, aktualizacji harmonogramu 
koncepcji w zakresie kanalizacji, rodzaju wykonawstwa, stanu kanalizacji sanitarnej na osiedlu 



Węglowa i Warszawska w kontekście prowadzonego wydobycia i spodziewanych zagrożeń  
w najbliższych latach, powodu obniżki kwoty wskazanej we wstępnym harmonogramie rzeczowo-
finansowym dla ul. Wita i ul. Skrajnej, doprecyzowania zamiaru realizacji, wskazania dokumentów 
realizacji zadania na Jajostach, uszczegółowienia zadań i obszarów ujętych w harmonogramie, ujęcia  
w koncepcji osiedla Homera, możliwości przejęcia ścieków z całego osiedla do przepompowni na  
ul. Chemików, przepustowości, kalkulacji zysków, sposobu przyłącza nowej firmy koło osiedla Homera, 
powrócenia do tematu rozbudowy Oczyszczalni Ścieków jej zasadności oraz zakresu, problemu 
wydajności i przepustowości Oczyszczalni Ścieków, przeprowadzenia analizy za i przeciw w kontekście 
rozbudowy sieci kanalizacji z uwzględnieniem zysków i strat. 
 
Odpowiedzi na poruszone kwestie udzielił Zastępca Burmistrza, Dyrektor Pionu Technicznego BPIK 
oraz Prezes BPIK. 
 
Przewodniczący Komisji wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie stanowisko: 
 
Stanowisko 1 
Komisja Gospodarki wnioskuje do Burmistrza Miasta o przeprowadzenie analizy zasadności 
ekonomicznej i technicznej rozbudowy oczyszczalni ścieków przy ul. Chemików dla perspektywy 
przyjęcia ścieków z Osiedla Homera i pozostałych obszarów Miasta ulegających nieustannemu 
rozwojowi w segmencie przedsiębiorstw i zabudowy mieszkaniowej. Komisja Gospodarki wnioskuje  
o przedstawienie wniosków z powyższej analizy w III kwartale bieżącego roku. 

 

za - 10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Komisja większością głosów przyjęła stanowisko, przy 10 głosach za, 1 wstrzymującym się. 
 
Ad 2  
Wobec braku uwag w zakresie realizacji wniosków Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
stanowisko: 
 
Stanowisko 2 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje realizację wniosków komisji za IV kwartał 2021r. 

 

za - 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko, przy 11 głosach za. 
 
Ad 3 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał: 
 

a) w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 
 
W czasie dyskusji Radna Maria Sitko zapytała o zainteresowanie ze strony Rolników, czy wpłynął już 
jakiś wniosek, czy będą pobierane opłaty od Rolników. Radny Edward Andrejczuk odniósł się do 
regulaminu w kwestii planów budowy infrastruktury podobnej do ościennych miejscowości  
np. stanowisk oraz infrastruktury towarzyszącej np. toalety. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej udzielił odpowiedzi na powyższe zapytania. 



 Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod 
głosowanie: 
  
Opinia 1 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 
 

za -11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię, przy 11 głosach za. 
 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę do godziny 16:45.  
Po przerwie Przewodniczący Komisji wznowił posiedzenie komisji oraz przystąpił do omówienia 
kolejnego projektu uchwały. 
 
 

b) w sprawie zmiany Uchwały nr IX/1/2017 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 31 sierpnia  
2017 r. w sprawie przyjęcia do realizacji „Koncepcji programowo-przestrzennej wskazującej 
docelowy zasięg systemu kanalizacji sanitarnej w Bieruniu” 

 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Opinia 2 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/1/2017 Rady 
Miejskiej w Bieruniu z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie przyjęcia do realizacji „Koncepcji programowo-
przestrzennej wskazującej docelowy zasięg systemu kanalizacji sanitarnej w Bieruniu”. 
 

za -9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –2 głosy 

Komisja większością głosów przyjęła opinię, przy 9 głosach za, 2 wstrzymujących się. 
 
 

c) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomościach 
położonych w Bieruniu w rejonie ul. Mikołaja 
 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz 
Odelga. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Opinia 3 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności gruntowej na nieruchomościach położonych w Bieruniu w rejonie ul. Mikołaja. 
 

za - 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –0 głosów 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię, przy 11 głosach za. 
  



d) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Gminy Bieruń 
 

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
Opinia 4 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bieruń. 
 

za - 9 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –2 głosy 

Komisja większością głosów przyjęła opinię, przy 9 głosach za, 2 wstrzymujących się. 
 
Ad 4 
W kolejności zgłoszeń głos zabrali: 

− Radny Damian Gerycki, który zapytał o sprawę kanalizacji deszczowej, w kwestii porozumienia 
oraz rozwiązania problemu zalewania Strzelnicy Sportowej. Zastępca Burmistrza udzielił 
odpowiedzi oraz poprosił o skierowanie zapytania na piśmie. 
 

− Radna Natalia Grosman, która zapytała o termin spodziewanej realizacji III etapu parkingu przy 
ul. Węglowej oraz poprosiła o priorytetowe potraktowanie sprawy. Zastępca Burmistrza 
odniósł się do zapytania. 
 

− Radny Edward Andrejczuk, który poprosił o zlecenie przycięcia drzew i krzewów przy chodniku 
wzdłuż ul. Świerczynieckiej (odcinek chodnika przy zakładach DANONE i poniżej, w stronę 
Tychów) oraz o zlecenie wykonania generalnego przeglądu studzienek kanalizacji deszczowej 
na osiedlu Domy Polne. 
 

− Radny Jarosław Mokry, który zapytał czy wpłynęła odpowiedź w zakresie połączenia  
ul. Sadowej i ul. Barbórki, udrożnienia przejścia i jego zalewania. Zastępca Burmistrza udzielił 
odpowiedzi oraz poprosił o skierowanie zapytania na piśmie. 
 

− Radny Stanisław Jurecki, który zapytał o termin rozpoczęcia prac nad projektem drogi 
ul. Granitowej oraz projektem wykonania dojazdu do bloku nr 5 na ul. Granitowej. Odpowiedzi 
udzielił Zastępca Burmistrza odnosząc się do planu zamówień publicznych. 

 
Ad5 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 1/2022 z posiedzenia Komisji Gospodarki 
z dnia 18.01.2022 r. 
 

za - 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 Komisja jednogłośnie przyjęła protokół. 
 
Przewodniczący Komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Arleta Urbańczyk  
   PIOTR ŚWIERKOSZ 


